


姓名	钱筱琳	性别	女	
职称	讲师	系别	机械工程系	
学位	博士	电话		
E-mail	qianxiaolin@njau.edu.cn			
单位地址	南京市浦口区点将台路 40 号	邮编	210031	
研究领域	机械产品造型设计研究；人机工程学，感性工学在产品造型设计中的应用；产品交互设计与用户体验等方向。			
社会兼职				
承担项目	1. 江苏高校哲学社会科学研究项目：《农机产品形态与用户认知情感关系研究》（编号：2015SJD084） 2. 南京农业大学中央高校基本科研业务费人文社科基金项目：《基于新生代农民消费者认知的农机产品造型美学评价体系研究》（编号：SK2016005）			
学术成果	近期主要论文： 1. 钱筱琳，关惠元，郁舒兰. 基于用户体验的车载烟雾机造型设计研究. 包装工程, 2013(8): 35-39. 授权专利： 1 车载烟雾机（大型），外观专利，ZL 200930048009. X.			
奖励荣誉				

Teaching staff/ Personal information

Name	Qian Xiaolin	Gender	female	
Title	lecturer	Department	Department of Mechanical Engineering	
Degree	doctor	Telephone	13912969352	
E-mail	qianxiaolin@njau.edu.cn			
Unit address	No.40, Dianjiangtai Road, Pukou District, Nanjing City	Post code	210031	
Research field	research of mechanical product modelling design; Ergonomics and Kansei Engineering; interaction design and user experience.			
Social appointments				
Research projects	<p>1.The Philosophy and Social Science Fund of Education Department of Jiangsu Province: Research on relationship between agricultural machinery product form and user'S cognitive emotion (CODE: 2015SJD084)</p> <p>2. Fundamental Research Funds for the Central Universities: The aesthetic evaluation system research of agricultural machinery product modeling based on the new generation farmer's cognition (CODE: SK2016005)</p>			
Academic achievements	<p>Thesis: Modeling Design Research of Vehicle Fogging Machine Based on Users Experiences [J]. Packaging Engineering, 2013(8): 35-39.</p> <p>Patent: On-board smoke machine (large), appearance patent, ZL 200930048009.X.</p>			
Reward & honor				